
Saksprotokoll i fylkestinget - 14.06.2017  
 
Silje Hjemdal (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

1. "Fylkestinget ber administrasjonen legge frem sak om reklamefinansiert kollektivtrafikk. 
 

2. Fylkestinget minner om strategi for innfartsparkerig vedtatt i 2015. Det må kontinuerlig 
arbeides med å legge til rette for innfartsparkering, slik at man stimulerer til at man kan velge 
å reise kollektivt. 
 

3. Superbussen er ikke omtalt i årsrapporten. Dette er et kollektivmiddel med stor miljøprofil og 
god kapasitet. Fylkestinget ber om at denne omtales i neste rapport.» 

 
Røysting 
Det var 55 representantar til stades. 
 
Innstillinga vart samrøystes vedteken. 
Hjemdal sitt punkt 1 fekk 7 røyster (Frp) og fall. 
Hjemdal sitt punkt 2 fekk 8 røyster (Frp, R) og fall. 
Hjemdal sitt punkt 3 fekk 11 røyster (Frp, R, V) og fall. 
 
Vedtak 
 
Fylkestinget tek Kollektivstrategi for Hordaland - årsrapport 2016 til orientering. 
 


